
BESLUITENLIJST COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING d.d. 12 juni 2018

Aanwezig de leden: de heer H.F. Verweij (VVD), de heer J.R. Pardo Kruidenier (D66), de heer H. van
Ommen (CDA), de heer J. Schook (D66), de heer J.M. ten Hove (SGP), de heer W. van Krimpen
(PvdA), mevrouw M. de Deugd (CDA), de heer R. Zonnebeld (PvdA), de heer A. Hogendoorn (VVD),
de heer P. Sterrenburg (CU), de heer C. van Werkhoven (SGP)

Portefeuillehouder: mevrouw A.D. Zandvliet, de heer P.J. Verheij, de heer J.G.A. Paans
Commissiegriffier: mevrouw A. de Jong (plv)
Voorzitter: de heer A.H. Brasser

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. Mevrouw A. de Jong
vervangt mevrouw A.J.A. Conrad (ziek) als commissiegriffier. De agenda wordt
vastgesteld.

2 Vaststellen verslag commissie Bestuur en Samenleving 22 mei 2018
Besluit
Het verslag van 22 mei wordt vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
De heer Verheij meldt dat het proces van de jaarrekening vertraging heeft in verband met
planningsproblemen en lopende discussies met de accountant. De nieuwe planning is
dat op 5 juli de auditcommissie bijeen komt en dat de jaarrekening in de raad in juli wordt
vastgesteld.
Verder meldt de heer Verheij dat het college een motie zal indienen bij de VNG over de
kosten van deelname SVHW aan Mijnoverheid.nl en als laatste meldt hij dat he tcollege
niet wil instemmen met het voorstel Interbestuurlijk toezicht op de ledenvergadering van
VNG.

4 Aanwijzen pilot dossiers en rapporteurs
Besluit
De griffie wordt gevraagd om samen met het presidium te komen tot een voorstel aan de
raad voor twee pilots (graag raadsbreed bespreken, niet beperken tot de commissie).
Er worden vier kandidaten genoemd als rapporteur jeugdzorg: De heer Hogendoorn,
mevrouw Glavas, de heer van Ommen en de heer Zonnebeld). Zij maken samen een
voorstel voor de commissie wat de rol en werkwijze van de rapporteurs is (wie en wat
wordt er verwacht?)
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Bespreekstukken

5 Raadsvoorstel Benoeming lid bestuur Stichting Openbaar Basisonderwijs Alblasserdam
(2186264)

Besluit
Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raad van 19 juni, wel volgt naar aanleiding
van een vraag van D66 over de bestuurswijzigingen een aanvullend memo.

6 Raadsinformatiebrief Uitwerking Meer Jaren Perspectief Jeugd (2180359)
Besluit
De raadsinformatiebrief komt op de doorlopende lijst ingekomen stukken van de raad op
19 juni.

7 Raadsvoorstel benoeming collegeleden Drechtraad tbv benoeming DSB
Besluit
Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raad van 19 juni.

8 Raadsvoorstel Privacybeleid Drechtsteden (2191549)
Besluit
De wethouder zegt toe dat er een evaluatie volgt waarin ook de formatie wordt
meegenomen.
De commissie wordt nog geïnformeerd over de bron van het opgestelde beleid.
Het voorstel gaat als bespreekstuk naar de raad van 19 juni.

9 Raadsvoorstel 1e Bestuursrapportage 2018 (2193312)
Besluit
Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raad van 19 juni.

10 Raadsvoorstel Zienswijzen begrotingen 2019 diverse gemeenschappelijke regelingen
(2191621)

Besluit
Het voorstel van de heer van Krimpen is om de zienswijze voor DG&J aan te vullen met
een aandachtspunt om actie te nemen op de trend dat de vaccinatiegraad zakt.
Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raad nadat de commissie akkoord geeft op
het tekstvoorstel.

Ingekomen stukken

11 Raadsinformatiebrief portefeuilleverdeling van het college van B&W, bestuurlijke
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vertegenwoordigingen, benoeming volgorde loco-burgemeester en vervanging
wethouders (2191615)

Besluit
De raadsinformatiebrief komt op de doorlopende lijst ingekomen stukken van de raad van
19 juni.

12 Raadsinformatiebrief Toezichtinformatie/jaarverslag kinderopvang 2017 (2189526)
Besluit
De raadsinformatiebrief komt op de doorlopende lijst ingekomen stukken van de raad van
19 juni.

Sluiting

13 Rondvraag
Besluit
De heer Pardo geeft aan dat sinds april geen notulen van B&W op de website worden
geplaatst. De heer Paans geeft aan dat dit wordt opgepakt.
De heer Schook meldt dat al een aantal keer is gesproken over Route22. Wanneer komt
er een beleidsstuk? Wethouder Zandvliet antwoordt dat er momenteel een startnotitie
wordt opgesteld.
De heer van Krimpen geeft aan het opvallend te vinden dat een portefeuillehouder tijdens
de bespreking van een punt vertrekt naar een andere commissie. Dit vraagt aandacht bij
de agendering.

14 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering.
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